
Goedendag, 
 
volgens bijgevoegd bericht uit het vakblad voor de spoorsector worden de treinen van de 
MerwedeLingelijn vanaf 12 december in Geldermalsen opgesteld. Dit omdat er in Dordrecht 
klachten zijn gekomen van omwonenden. 
 
Is dit bij het college bekend? 
Wat betekent dit voor omwonenden in Geldermalsen? 
Moeten er in Geldermalsen extra maatregelen voor genomen worden? 
Is er een milieuvergunning voor aangevraagd? 
Gaat het college dit nog communiceren met de inwoners? 
 
Vriendelijke groet, 
 
Fred Temminck 

fractie voorzitter 

------------------------------------------- 

ChristenUnie 

West Betuwe 

 


